

破碎的爱尔兰系列

“海哭的声音”玩家个人外传

《海的女儿》（单人图）

剧情提要：

[苏珊·布蕾尼](#)是爱尔兰的女骑士，她的封地“玛琳岛”靠近海边。她与王子之间的苦恋并没有得到国王的祝福，国王甚至暗中收买的雇佣兵攻下了她的领地。

当[苏珊](#)回过神时，雇佣兵已经占领了大部分领地。苏珊被迫在没有战马的情况下匆匆逃离。当她在芦苇荡中躲避追兵的时候，她意外听到了雇佣兵的谈话，这让她得知了真相。她随即向手中的双手斧发誓，抛弃了自己的爵位，从此成为一名普通的[战士](#)。

当苏珊到达她的渔村后，她马上组织起部队，准备挥军向国王讨要说法。

地图攻略：

- 1、 我方部队不能全灭，游戏开始时要尽快绕开敌人，并逃向西边的渔村。[小心追兵!](#)
- 2、 20 分钟后，骑兵会沿着河边与桥梁巡逻。小心躲避可以避免很多麻烦；
- 3、 3 小时后，褐红色势力会有野蛮人部队发起进攻，但是进攻路线不确定。

The shattered Ireland series
Player personal biography that made for Susu
Daughter of the sea (single player map)

Synopsis:

Susan Brienne is a Irish female knight, who owned a fief called "Marlene Island" by the sea. Susan's secret love with prince was not blessed by the king, king even secretly hired a group of mercenaries to invaded her fief.

When Susan realized what happened, the mercenaries had already occupied most of her places, which made Susan fled without a single war-horse. While Susan was hiding herself in the reeds, she accidentally heard some chats from mercenaries that leaded her to truth. Susan had renounced the title of her nobility, and become an untitled warrior by swore to war axe that she held in hands.

When Susan arrived at her fishing village, she immediately organized her troops due to she was looking for an explanation from king.

Tips:

1. Our troops cannot be fully eliminated. At the very begging of the game, avoid the enemy and evacuate to the fishing village as soon as possible, which located in the southwest corner, watch your back!

2. After 20 minutes, knights will start to patrol along the river and bridges. Caution may avoid a lot of troubles.

3. After 3 hours, the brown-red forces will have barbarian on the field, but their attacking route is uncertain.